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Data protection statement \
These data are compiled solely for the purpese of contact with those atiending the meeting. Lists are kept for up to two years after the
date of the meeting, by the unit at the General Secretariat of the Council which is to deal with follow-up to the meeting. Data subjects
are entitled to have access to their data and to have those data eorvected. They may apply to the European Data Supervisor.
Under certain conditions, the list may, upon request, be disclosed to the public under Regulation (EC) No 104%/2601.
Should you feel that acceptance of any such request might seriously affect your legitimate interests, please inform the unit

perferming secretarial duties for the body concerned.
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Déciaration relative ) la protection des données :
Ces données sont collectes exclusivement pour fes hesoins de contact des participants 2 Ia réunion. Les lisies sont conservées pour
une durée maximum de deux ans & compter de la date de Ia réunion par 'unité du Secrétariat général du Conseil chargée du suivi
de Ta réunion. Les personnes concernées disposent 4'un droit d'accls 2 leurs données et de rectification de celies-ci. Elles peuvent
saisir le contréleur caropéen de la protection des donndes. Sur demande et dans certaines conditlons, cette liste pourrait &tre
communiquée aupublic en application du riglement (CE) n® 104%/2001. 8i vous estimez qu'une réponse positive & une felle demande
pourrait séricuscment affecter vos intérdes Logitimes, vous &tes tnvités 2 Uindiguer & Punité chargée du secrétariat du groupe.
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